
Zápis z jednání Komise dopravní 

 

Datum: 28.08.2025 

Účast: M. Hrudka, V. Švenda. R. Smetana (komise nebyla usnášení schopná/ přítomni: 3 ze 7 členů)  

Omluven: J. Bouše, P. Štanc. 

Neomluven: L. Martinek, J. Hošna, 

Koordinátor: M. Hasman 

Hosté: V. Karpíšek, T. Kubík 

 

Program: 

1. Zahájení 

2. Schválení programu jednání: 

- Terminologie – REZIDENT/ABONENT 

- návrhy ceníku parkovacích karet, hodinový ceník v PA,  

- dopraví řešení uspořádání dvora „Špalíčku“ 

- umístění balisetů v ul. Jungmanova 

- CN nabídka za úpravu režimu SSZ (semaforu) v ul. Žežická – Politických vězňů 

3. projednání programu 

4. vystoupení hostu 

5. Různé  

6. Závěr 

 

ad 1) Zahájení dopravní komise 

ad 2) Schválení programu jednání: Hlasování: 3 pro, 0 proti, 0 zdrželo se (komise nebyla usnášení 

schopná) 

ad 3) Projednání bodu schváleného programu: 

DK pouze diskutovala bez přijímání usnesení nad tématy viz dále: 
 

- Dále DK diskutovala nad terminologií REZIDENT a ABONENT a souvislostmi, co je považováno za 

respektované vlastnictví vozidla, popřípadě, kdo vše splní popis dané terminologie, ale určitě 

se k tomu ještě DK chce vrátit. 



- Společně s přítomnými hosty bylo diskutováno proč a z jakých důvodů vznikal návrh ceníků, kdy 

se každý z členů komise na dalším jednání vyjádři do předané tabulky. Dále pan Švenda 

navrhoval zamyšlení se nad časem, kdy bude končit platební povinnost na náměstí TGM (návrh 

do 16:00 hod.) 

- Členům byla zaslaná tabulka s navrženými ceníky za parkovací karty a návrh ceníku pro 

jednotlivé parkovací automaty, resp. jednotlivé zóny. 

- Dalším z témat bylo řešení parkování u „Špalíčku“ na dvoře, pro které je zpracována studie. 

S tímto řešením neměli členové DK žádný problém, jen upozornili přítomné hosty, že je nutné 

se zamyslet nad režimem, jak následně parkování koordinovat, případně i za kolik budou 

parkovací místa zpřístupněna. 

- Umístění balisetů v ul. Jungmanova – s touto navrhovanou úpravou není z pohledu členů DK 

žádný problém, naopak je to doporučující z pohledu ochrany přecházejících po přechodu pro 

chodce. 

 ad 4) vystoupení hostů: pan 1. místostarosta V. Karpíšek a T. Kubík vystupovali tematicky průběžně 

k připraveným bodům jednání. 

ad 5) různé: Předseda DK žádá radu města o zvážení dalšího trvání členství pana Mgr. Lukáše Martinka, 

Ph.D., který se neúčastnil ani jednoho z letošních jednáních DK bez omluvy a zároveň žádá radu o 

zvážení nominace Ing. Arch. Víta Kučery, který se sám o členství dopisem uchází. 

Ad 6) závěr – termín dalšího konání schůze 25.06.2025 

 

Datum: 02.06.2025 

Zapsal: M. Hasman 

Podpis: Předseda komise: M. Hrudka v.r. 


